
 
 

PROTOKOLL FRÅN HALMSTADS SEGELSÄLLSKAPS ÅRSMÖTE 

2023-02-26 

1. Mötets öppnande 

Styrelsens vice ordförande Lars Häggström hälsade alla välkomna och öppnade mötet.  

2. Upprop och fastställande av röstlängd 

Årsmötet beslutade fastställa röstlängd vid behov. 

3. Fråga om mötet utlysts på rätt sätt  

Det fastställdes att mötet utlysts på rätt sätt. 

4. Fastställande av dagordning  

Dagordningen godkändes och fastställdes. 

5. Val av ordförande och sekreterare för mötet 

Till ordförande för mötet valdes Olle Berg. .  

Till sekreterare för mötet valdes Arto Flodberg. 

6. Val av två justerare och tillika rösträknare 

Till justerare och rösträknare valdes Lotta och Gary Petterson. 

7. Verksamhetsberättelser 

Verksamhetsberättelserna från styrelsen, fritidsbåtskommittén, förvaltningskommittén, 

jollekommittén, båthuskommittén, seglingskommittén, sportbåtskommittén, subliftgruppen 

och arbetsgrupp klubbhuset föredrogs på mötet. Mötesdeltagarna gavs möjlighet till frågor 

och förtydliganden om verksamhetsberättelserna.  

Mötet godkände och fastställde verksamhetsberättelserna. 

8. Resultat och balansräkning 

Resultat- och balansräkning för 2022 fanns uppsatta på anslagstavlan i Klubbhuset. 

En sammanställning av intäkter, kostnader samt resultat redovisades av kassören Dieter 

Nowack. 

Kassören redovisade även balansräkningen och banklånen samt gjorda amorteringar och 

likviditeten på bankkonton. 

Styrelsens förslag om att årets resultat, 236 582 kr disponeras på följande sätt:  

Hela beloppet överförs till balanserat resultat. 

Mötet beslutade fastställa och godkänna resultat- och balansräkningen. 

9. Revisorernas berättelse. 

Evert Bladh föredrog revisorernas revisionsberättelse för 2022. 

Revisorerna föreslår årsmötet att bevilja styrelsens ledamöter ansvarsfrihet. 

10. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för det gångna verksamhetsåret.  

Mötet beslutade bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022. 

  



 
 

11. Val   

a. Styrelseordförande för en tid av ett år  

Marie Karlsson. Omval 

b. Sekreterare i styrelsen för en tid av två år 

Lars Häggström två år. Nyval 

c. Styrelseledamot för en tid av två år  

Alice Nilsson Bibin ny ledamot 2 år. Nyval 

d. Styrelsesuppleanter för en tid av ett år   

Mikael Eriksson 1 år. Nyval 

Pearl-Angela Marsh 1 år. Nyval 

Gary Pettersson 1 år. Nyval 

e. Två revisorer jämte suppleant för en tid av ett år 

Evert Bladh Revisor omval  

Ulf Bengtsson Omval 

Suppleant Mats Larsson Omval 

f. Tre ledamöter i en valberedning för en tid av ett år, av vilka en ska  vara 
sammankallande 

Christer Hansson Sammankallande. Omval 

Stefan Gottfridsson. Nyval 

Svante Stenberg. Nyval 
 

g. Ledamöter i kommittéerna för en tid av ett år 

 
Seglingskommittén: 

Kenneth Lindgren Sammankallande tisdagstävlingarna. Omval 

Boije Svensson. Omval 

Lars Meijer Omval 

Anders Welin Omval 

Lennart Humala Omval 

Gary Pettersson. Nyval 

Sportbåtskommittén: 

Anders Hellekant Sammankallande. Omval 

Calle Johansson. Omval 

Lars Smedberg. Omval 

Uno Zell. Omval 

Ci Eriksson. Omval 

 



 
 

Jollekommittén: 

Martin Löfgren Sammankallande. Nyval 

Nova Berger Omval 

Charlotte Nilsson Bibin Omval 

Alice Nilsson Bibin Omval 

Bo Larsson. Omval 

Isak Löfgren. Omval  

Henrik Schön Nyval 

Gästbåt- och husbilskommitté: 

Dieter Nowack Sammankallande. Omval 

Bengt Elofsson. Omval 

Agneta Persson. Omval 

Fritidsbåtskommittén: 

Christer Hansson Sammankallande. Omval 

Håkan Madsen. Omval 

Lars Häggström. Omval 

Joakim Bladh. Omval 

Miljökommitté 

Arto Flodberg Sammankallande. Nyval 

Maria Johansen Pärli. Nyval 

Vakant 

Båt och förvaltningskommittén: 

Anders Persson Sammankallande. Omval 

Hasse Berggren. Omval 

Bertil Boljanac. Nyval 

Gary Pettersson. Nyval 

Båthuskommittén: 

Lotta Sammankallande. Omval 

Thomas Mattson. Omval 

Erja Mattson. Omval 

Rolf Karlsson. Omval 

Arbetsgrupp för Klubbhuskommittén: 

Jan Wickbom. Sammankallande 

Mats Larsson. Sammankallande 

Agneta Persson 

Bodil Thein 



 
 

Gerd Bladh 

Barbro Nilsson 

Malin Tegmar 

Kersti Larsson 

Mona Lindström 

Jan Berg 

Eva Wendt 

Barbro Petersson 

Anna Sörensen 

Mats Näslund 

Christina Nilsson 

Linnea Ingman 

Alice Ingman 

Ulf Bengtsson 

Subliftgrupp: 

 Torsten Kindt. Sammankallande 

It-grupp: Svante Stenberg. Sammankallande 

 

12. Behandling av förslag från styrelsen eller förslag inlämnade till styrelsen 

a. Fastställande av stadgeändringar 
Beslut: 

Mötet beslutade att föreslagna stadgeändringar införs. 
 

b. Hamnvärdar: Förslag att införa HSS-värdar under juni-aug, v22 - v33 (förslag från 
styrelsen). 
Beslut: Mötet beslutade att styrelsens förslag bifalles avseende införande av 
hamnvärd enligt styrelsens förslag. 

 
c. Stöttor, hantering av uthyrning.  

Att sälja hyrstöttorna till medlemmar och upphöra med uthyrning är problematiskt 
med hänsyn till bl.a. förvaring Förslag från styrelsen att uthyrning av stöttor 
fortsätter. 
Beslut: Mötet beslutade att uthyrningen av stöttor fortsätter. 

 
13. Övriga frågor  

a. Lars Häggström informerade från båtrådet: Budskap var att alla stölder även mindre 
sådana bör polisanmälas. Om det inkommer flera anmälningar så kan polisen 
omfördela resurser och besöka hamnen oftare.   

b. Förslag från medlem: Förslag om att Klausul om sponsring tas bort. 
Styrelsen informerade att arbete pågår med frågan om sponsring. 

c. Förslag att området vid sjösättningsplatsen vid slipen muddras för att inte fastna när 
sublift lämnat. Det upplevs som grunt även vid servicebryggan. 
Konstruktionen är sådan att muddring inte är möjlig. 

d. Fråga från medlem om det finns någon arbetsplikt. 



 
 

Styrelsen informerade om att hamnvärd är ett första steg i den riktningen. 
e. Förslag om att ta vara på nya medlemmars kompetenser genom t.ex. lista på vilka 

resurser som finns. 
Mentorskap med välkomstbrev kommer att ta hand om del av detta. 
  

 
14. Information från styrelsen 

Översyn av administrativa system: 

Ove redogjorde för styrelsens diskussioner kring system där medlemmar kan lösa fler 

uppgifter digitalt. System behövs för RF:s medlemsregister (viktigt för bidrag), 

Ekonomisystem, landplatser, bryggplatser m.m. Båtunionens system används av flertalet 

föreningar.  

Guldpokalen: 

Lars Häggström informerade om arrangemang av Guldpokalen, i dagsläget saknas ansvarig. 

15. Avtackningar 

Ordförande tackade avgående ledamöter från styrelse, kommittéer och andra 

förtroendeposter för ett gott arbete under 2022. 

16. Mötets avslutande  

Mötesordförande Olle Berg tackade deltagarna på mötet för visat intresse och avslutade 

mötet. 

  

 

 

 

_________________ _________________ 

Olle Berg Arto Flodberg 

Ordförande för mötet Sekreterare för mötet 

 

 

_________________ _________________ 

Lotta Gary Pettersson 

Justerare Justerare 


